

Title (en)

A VEHICLE SUN VISOR.

Title (de)

SONNENBLENDE FÜR FAHRZEUGE.

Title (fr)

PARE-SOLEIL POUR VEHICULES.

Publication

EP 0502961 A1 19920916 (EN)

Application

EP 91900675 A 19901120

Priority

AU PJ747489 A 19891120

Abstract (en)

[origin: WO9107292A1] A vehicle sun visor (10) is adapted to be attached to the window (11) and not to the gutter of a vehicle. The visor (10) includes one or more supports (13) which are adapted to be secured to the glass window or windscreens (11). A visor member (16) has at least one integral mounting portion (17) which is adapted to engage the support (13). The visor may be tailored to suit a variety of vehicles.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un écran pare-soleil (10) pour véhicules, qui est destiné à être fixé sur la vitre (11) et non à la gouttière du véhicule. Le pare-soleil (10) comprend un ou plusieurs supports (13) destinés à être fixés sur la vitre ou le pare-brise (11). Un élément pare-soleil (16) comporte au moins une partie de montage solidaire (17) destinée à s'engager dans le support (13). Un tel pare-soleil peut être conçu de façon à pouvoir s'adapter à une variété de véhicules.

IPC 1-7

B60J 3/00

IPC 8 full level

B60J 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60J 3/002 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9107292 A1 19910530; AU 6918991 A 19910613; BR 9007857 A 19920908; EP 0502961 A1 19920916; EP 0502961 A4 19920930;
ZA 909260 B 19920729

DOCDB simple family (application)

AU 9000559 W 19901120; AU 6918991 A 19901120; BR 9007857 A 19901120; EP 91900675 A 19901120; ZA 909260 A 19901119